8 天 7 晚 上海·南浔水乡 張锡·海宁











吉隆坡 ナ 上海 📟 苏州

机上用餐/晚餐

准4★ 苏州太湖智选假日酒店或同级 在吉隆坡国际机场集合,乘搭航班飞往上海。抵达后送往 苏州。

苏州 📟 无锡

早1午1晚餐

准4★ 无锡协信维嘉酒店或同级

【相门古城墙】苏州八座城门之一;【七里山塘街】唐代 诗人白居易傍河而建的古街,被誉为"神州第一古街"; 打卡【海市山塘】; 前往无锡;【长广溪湿地公园】连接蠡 湖和太湖的生态廊道,主要景点有石塘廊桥;【清名桥+水 弄堂】千年古河与沿河古街,构成一幅天然的古运河民俗 风情水上画廊。

第三天 无锡 🖷 海宁

早/午/晚餐

准4★ 海宁假日国际大酒店或同级

【惠山古镇】古祠堂密集分布的历史古镇; 前往海宁; 游 览素有"一城故事一江潮"之称的【盐官古镇:观潮胜地 公园+孔庙学宫+海神庙】拥有两千多年历史,从汉代开 始晒盐制盐, 因此得名盐官, 电视剧《鹿鼎记》取景地。

第四天 海宁 🖷 杭州

早1午1晚餐

准4★ 杭州浦京花园酒店或同级

【海宁皮革城】中国规模最大、最具影响力的皮革市场, 荟萃一流的皮衣、裘皮、箱包、鞋类等品牌; 前往杭州; 参观【杭州国家版本馆—文润阁】中国四大版本馆之一; 【G20城市阳台】欣赏夜景。

第五天 杭州

早1午1晚餐

准4★ 杭州浦京花园酒店或同级

游览西湖十景中的【西湖苏堤+长桥公园+柳浪闻莺】:参 观【杭州大运河亚运公园】,打卡网红地标【杭州亚运会 主场馆:大莲花馆】馆外拍照留念;【河坊街】美食街。

|杭州 🖷 南浔 🖷 上海

早1午1晚餐

准4★ 上海继磊国际酒店或同级

前往【南浔水乡】江南六大水乡之一,已有800年历史, 主要景点有小莲庄、嘉业堂、百间楼、张石铭故居等; 漫 步水乡古镇,感受最淳朴的江南水乡風情;前往上海; 【城隍庙商业街】保留明清古建筑的上海地标;【南京路 步行街】上海最繁华的商业街; 欣赏【外滩夜景】。

第七天

早1午1晚餐

准4★ 上海继磊国际酒店或同级

【登金茂大厦 88 层观光厅】在 340 米的高空鸟瞰浦江两 岸风景;【广富林遗址公园】外观水上"金字塔"; 【1192 弄老上海风情街】打造成旧上海街区的模样,完 整体现上海滩三四十年代风情。

第八天 上海 → 吉隆坡

早餐/机上用餐

打卡网红地标【武康路+武康大厦】;送往机场乘搭航班 返回吉隆坡。

【风味餐: 姑苏风味、枫镇大面、乾隆宴风味、酱排骨风 味、陈府家宴、海宁风味、东坡肉风味、杭帮菜、浙菜风 味、南浔风味、泸菜风味、小笼包风味】

购物站

养生堂、玉石、丝绸、珍珠、茶壶、龙井茶

指定项目

上海:船游黄浦江夜景 | 苏州:网红平江路文化街 | 海宁:夜游工人路夜市

杭州:运河上街盒马体验店 + 网红星巴克下午茶(咖啡+蛋糕)

收费 (人民币) 每人 500 元

Departure Date 出发日期

Flight Details 航班资料

Tour Fare 团费

Remarks 备注

上述行程仅供参考,然而正确行程乃依据当时实际情况重新调整后为准。 由于是团体,所有团友务必要随团游览指定的购物站并参观,没兴趣的客人可以抱着观光为主的心态并耐心等候,以免发生冲突。

Tour Code: 8CPVG-HN

(Updated: 01-Oct-2023)



(OUTBOUND)

▶神州国际旅游(马)有限公司 ROYSTAR TRAVEL & TOURS SDN BHD (203165-T)

2 03-21430288 **3** 016-5500590/529



康泰旅行社(马)有眼公司 (97581-U) HONG THAI TOURS & TRAVEL (M) SDN BHD **1** 03-2148 8448 **2** 016-5500578

No.16A & 16B, Lorong Brunei 3, off Jalan Pudu, 55100 Kuala Lumpur, Malaysia.

8D7N Shanghai · Nanxun Watertown Hangzhou · Suzhou · Wuxi · Haining











KL 🗲 Shanghai 📟 Suzhou

MOB / Dinner

4★ Holiday Inn Express or Similar

Assemble at KLIA for your flight to Shanghai. Upon arrival, transfer to Suzhou.

DAY 2

Suzhou 📟 Wuxi

B/L/D

4★ Veegle Sincere Hotel or Similar

Xiangmen Ancient City Wall — One of the eight city gates in Suzhou. Shantang Street (an ancient street built by the famous Tang poet Bai Juyi) + Haishi Shantang. Transfer to Wuxi. Changguangxi Wetland Park — An eco-logical corridor connecting Li Lake and Tai Lake. Qingming Bridge + Water Lane — The thousand-year-old river & ancient streets forming a natural water gallery of canal folk customs.

Wuxi 📟 Haining

B/L/D

4★ Haining Holiday International Hotel or Similar

Huishan Ancient Town — A historical town with ancient ancestral halls. Transfer to Haining. Visit Yanguan Ancient Town: Yanguan Tide-viewing Park + Confucius Temple School + Haishen Temple — The ancient town, with a history of more than 2,000 years, developed from salt production since Han Dynasty. It was the filming spot of the TV series, *The Deer* & the Cauldron.

DAY 4

Haining 📟 Hangzhou

4★ Pujing Garden Hotel or Similar Haining Leather City — The largest and most influential leather market in China, with a collection of first-class branded leather clothing, fur, luggage, footwear, etc. Transfer to Hangzhou. Visit Hangzhou National Archives — One of the grand National Archives of Publications & Culture in China. Enjoy the night view at G20 City Balcony. DAY 5

Hangzhou

4★ Pujing Garden Hotel or Similar

Visit West Lake Su Causeway + Long Bridge Park + Liulang Wenying from the Ten Scenes of West Lake. Visit Hangzhou Olympic Sports Expo Center, and snap photo outside the internet-famous Hangzhou Olympic Sports Center Stadium (a.k.a. Big Lotus). Hefang Street — Food Street.

Hangzhou A Nanxun Shanghai

4★ Shanghai Jilei International Hotel or Similar

Transfer to Nanxun Watertown — One of the six major watertowns in Jiangnan, with a history of 800 years. Stroll around and enjoy the authentic Jiangnan ambience. Transfer to Shanghai. Business District of City Temple — Shanghai landmark, which retains the ancient Ming and Qing buildings. Nanjing Road Walkway — The most bustling street in Shanghai. Enjoy the **night view of the Bund**.

DAY 7 Shanghai

4★ Shanghai Jilei International Hotel or Similar

Go up the 88th floor observation deck of Jinmao Tower. Guangfulin Relics Park — View the pyramid floating on the water. 1192 Lane Old Shanghai Street — Based on the sentimental nostalgia of old Shanghai style.

DAY 8

Shanghai → Kuala Lumpur

Breakfast / MOB

Visit the internet-famous landmark, Wukang Road + Wukang Building. Transfer to airport for your flight to Kuala Lumpur.

{Special Meals: Gusu Cuisine, Fengzhen Noodles, Qianlong Feast, Sauced Pork Ribs Cuisine, Chen Family Feast, Haining Cuisine, Dongpo Meat Cuisine, Hangzhou Cuisine, Zhejiang Cuisine, Nanxun Cuisine, Lu Cuisine, Xiaolongbao Cuisine}

Shopping Compulsory Tour

Health Center, Jade, Silk, Pearl, Teapot, Longjing Tea

Shanghai: Night view of Huangpu River with Boat Ride

Suzhou: Pingjiang Cultural Street (Internet-famous street) | Haining: Gongren Road Night Market Hangzhou: Canal Street Freshippo Shop + Internet-famous Starbucks High-tea (coffee + cake)

Fee (Renminbi)

RMB500 Per Pax

Departure Date 出发日期 Flight Details 航班资料 Tour Fare 团费 Remarks 备注

The above itinerary is for reference only, and is subject to any necessary changes in accordance to local requirements.

As a group, all members are required to visit the designated shopping stations together. Those who are not interested, kindly be patient and based on the mindset of sightseeing, in order to avoid any conflicts. If you do not enter the station, tour fee might be increased.

Tour Code: 8CPVG-HN (Updated: 01-Oct-2023)



神州国际旅游(马)有限公司 ROYSTAR TRAVEL & TOURS SDN BHD (203165-T)

2 03-21430288 **3** 016-5500590/529



康泰族行社(马)有眼公司 (97581-U) HONG THAI TOURS & TRAVEL (M) SDN BHD KPK/IN 2041 03-2148 8448 © 016-5500578

No.16A & 16B, Lorong Brunei 3, off Jalan Pudu, 55100 Kuala Lumpur, Malaysia.